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Zápis z 8. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha-Dolní Měcholupy 

konaného dne 26. 6. 2023 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Iveta Běhounková (TOP09), Michal Blažek (TOP09), Renáta Brožková (ODS), Jana 

Doláková (TOP09), Luděk Dostál (ODS), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír Kuba (ODS), 

Richard Kužel (ODS), Libor Motlík (NO), Jan Rajnoch (NO), Vladimír Študent (NO), Petr Vltavský (ODS); 

Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký, Barbora Dubská (úřad), Petr Čech (MP) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 

Omluveni: Marek Dědik (NO), Martin Svoboda (NO) 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 13 z 15 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 8. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášení schopné. 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:33 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

(audiozáznam 0:00:39; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni R. Brožková a V. Kuba. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:02:04; stenozáznam str. 3) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Koupě nebytového prostoru pro služebnu MP 

3. Dotace z rozpočtu MČ 

4. Rozpočtové opatření – dotace z rozpočtu MČ 

5. Kompetence Rady – pověření ke schvalování rozpočtových opatření 

6. Žádost o směnu pozemků 

7. Memorandum o dopravě s Prahou 15 

8. Plnění smlouvy s EPP 

9. Změna ÚP 

10. Komise pro udělování dotací 

11. Výsledky Veřejného fóra 

12. Různé 
 

L. Ježil dal návrh na předřazení bodu 6. Žádost o směnu pozemků. V krátké diskusi bylo dohodnuto, že z důvodu 

technické náročnosti přečíslování se program upravovat nebude. Starosta před hlasováním o programu přítomné 

informoval, že u bodu 9 Změna ÚP je ve střetu zájmů. Hlasováno o programu bylo následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. program byl schválen 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:04:27; stenozáznam str. 4) 

Radní pro bezpečnost P. Vltavský na úvod informoval, že v Dolních Měcholupech nyní nově působí 3 strážníci 

MP. Dále informoval, že dolnoměcholupští hasiči budou v následujících týdnech kontrolovat funkčnost 

požárních hydrantů v MČ. 

Strážník MP Petr Čech informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v dubnu 

a květnu 2023. Na území spadajícím pod MOP Hostivař se v dubnu neudály žádné TČ a v květnu 2023 se udály 

celkem 4 TČ, a to 1x násilná trestná činnost (nebezpečné vyhrožování) a 3x ostatní trestná činnosti (krádeže, 

podvody, poškození cizí věci, sprejerství, …). Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se v dubnu 2023 událo 

celkem 8 TČ (drobné krádeže, vloupání do domů, vloupání do aut, poškození cizí věci…) a v květnu 2023 se 

událo celkem 3 TČ (krádež mopedu, sprejerství, pozměnění nebo padělání platebního prostředku). 

Diskuse (audiozáznam 0:07:53; stenozáznam str. 5): J. Jindřich, P. Čech 
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Zastupitelstvo vzalo na vědomí bezpečnostní situaci v MČ za měsíce duben a květen 2023. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/1  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

2. Koupě nebytového prostoru pro služebnu MP (audiozáznam 0:09:51; stenozáznam str. 5) 

Starosta vysvětlil, že se koupě nebytového prostoru v zastupitelstvu schvaluje již po několikáté, ale odbor majetku 

MHMP má pokaždé nějaké výtky ke znění přijatého usnesení. Nyní by měly být všechny námitky, které MHMP 

má vyřešeny a usnesení by mělo být i Magistrátem schváleno, aby MČ mohla podat žádost na Katastr nemovitostí 

o zapsání vlastnictví. 

Diskuse: (audiozáznam 0:10:48; stenozáznam str. 5): V. Študent, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo schválilo koupi nebytového prostoru pro zřízení nové služebny Městské policie a 

spoluvlastnického podílu na parkovacím stání v podzemních garážích. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/2  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

3. Dotace z rozpočtu MČ (audiozáznam 0:13:09; stenozáznam str. 6) 

Předseda Komise pro udělování dotací M. Blažek přítomné seznámil s výsledkem jednání komise, kdy se komise 

jednohlasně shodla na poskytnutí dotací, tak, jak si subjekty požádaly. Jedinou výjimkou je žádost o dotaci na 

pořádání soutěže Ymara Cup, kde komise neshledala dostatečný přínos pro Dolní Měcholupy a dotaci ponížila 

z 80 000 Kč na 20 000 Kč. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí dotace Leonardo, z.s. ve výši 450 000 Kč, poskytnutí dotace Klubu seniorů 

Dolní Měcholupy ve výši 300 000 Kč, poskytnutí dotací SH ČMS – Sboru dobrovolných hasičů Praha-Dolní 

Měcholupy ve výši 275 000 Kč a ve výši 120 000 Kč, poskytnutí dotací Sportovnímu klubu Dolní Měcholupy 

ve výši 510 000 Kč, ve výši 240 000 Kč a ve výši 34 750 Kč a poskytnutí dotace DANCE FACTORY PRAGUE, 

z.s. ve výši 20 000 Kč. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/3  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

4. Rozpočtové opatření – dotace z rozpočtu MČ (audiozáznam 0:18:13; stenozáznam str. 8) 
Předseda finančního výboru P. Vltavský vysvětlil, že z jednání KUD vyplynulo, že je potřeba navýšit částku na 

dotace z rozpočtu MČ o 90 000 Kč. Úpravu rozpočtu projednal finanční výbor a jednohlasně ji schválil. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo úpravu závazného ukazatele rozpočtu 2023 navýšením položky 5222 Neinvestiční 

transfery spolkům o částku 90 000 Kč z neinvestiční rezervy na zajištění chybějící částky na poskytnuté dotace 

z rozpočtu MČ. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/4  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

5. Kompetence Rady – pověření ke schvalování rozpočtových opatření (audiozáznam 0:20:24; 

stenozáznam str. 8) 
P. Vltavský uvedl, že před vznikem Rady byla kompetence schvalovat rozpočtová opatření, kdy se zvyšuje 

rozpočet o dotace (např. od MHMP), udělena zastupitelstvem starostovi MČ. Finanční výbor doporučil 

zastupitelstvu Radu schvalováním rozpočtových opatření pověřit. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo pověřilo Radu MČ Praha-Dolní Měcholupy schvalováním rozpočtových opatření při přijetí 

účelových a neúčelových dotací do rozpočtu MČ Praha-Dolní Měcholupy. Hlasováno následovně. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/5  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
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6. Žádost o směnu pozemků (audiozáznam 0:22:57; stenozáznam str. 9) 
Jedná se o směnu pozemků na katastrech MČ Dolní Měcholupy a Štěrboholy. Do budoucna by zde měla 

vzniknout veřejná komunikace s obratištěm, která bude v majetku MČ. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo směnnou smlouvu o převodu vlastnického práva pozemků č. parc. 378/92 a 378/114 v 

k.ú. Štěrboholy za pozemek č. parc. 718/165 v k.ú. Dolní Měcholupy. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/6  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 

 

7. Memorandum o dopravě s Prahou 15 (audiozáznam 0:26:00; stenozáznam str. 10) 
Na základě jednání s Prahou 15 vyšlo najevo, že témata jsou často společná a do budoucna je dobé je projednávat 

společně. Na základě toho vzniklo Memorandum, kde jsou popsány důležité dopravně-infrastrukturní stavby 

v Praze 15 a Dolních Měcholupech. V Memorandu je zpracována Hostivařská spojka a obchvat DM, cyklo a pěší 

propojení mezi městskými částmi, negativní pohled na nadzemní vedení vysokorychlostní železniční trati. 

Diskuse (audiozáznam 0:28:23; stenozáznam str. 10): V. Študent, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo schválilo Memorandum o dopravě s Prahou 15. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/7  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

8. Plnění smlouvy s EPP (audiozáznam 0:31:34; stenozáznam str. 12) 
Starosta informoval o tom, jak se daří postupovat v jednotlivých krocích, které obsahuje smlouva. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o plnění závazků ze smlouvy o spolupráci při výstavbě s Euro Park Praha, 

a.s. uzavřené dne 16. 11. 2016. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/8  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

9. Změna ÚP (audiozáznam 0:33:47; stenozáznam str. 12) 
Jedná se o lokalitu přiléhající k zástavbě v Dubečku, část území je již dnes určena k zástavbě. Na řešeném území 

by mělo vyrůst asi 80 rodinných domů a občanská vybavenost, dále by měl na okraji řešeného území vzniknout 

pás veřejné zeleně. 

Diskuse (audiozáznam 0:36:27; stenozáznam str. 12): V. Študent, J. Jindřich, L. Motlík 
 

Starosta před hlasováním informoval, že je ve střetu zájmů. 

Zastupitelstvo schválilo změnu Územního plánu HMP týkající se pozemků č. parc. 621/2, 621/4, 621/5, 621/6, 

621/8 a 621/9, 637/19, 637/20 a 637/28 v k.ú. Dolní Měcholupy na změnu využití z orné půdy (OP) na obytnou 

(OB-B). 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 4. UZ 8/9  schváleno 

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, V. Kuba, R. Kužel, J. Rajnoch, P. Vltavský 

Zdržel se: I. Běhounková, J. Jindřich, L. Motlík, V. Študent 
 

10. Komise pro udělování dotací (audiozáznam 0:52:24; stenozáznam str. 16) 
P. Vltavský informoval, že komise se oproti ostatním komisím a výborům bude scházet méněkrát (zhruba 1-2× 

ročně). Z toho důvodu tedy nebude brána jako komise podle zákona o hlavním městě Praze a členové nebudou 

pobírat zákonem stanovenou odměnu každý měsíc, ale bude jim udělena jednorázová odměna. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo jednorázovou odměnu pro členy KUD ve výši 2.500 Kč, splatnou do 15 dnů po 

projednání dotací v ZMČ. 

Hlasováno: pro 12, proti 0, zdržel se 1. UZ 8/10  schváleno 

Pro: M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, L. Motlík, 

J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 

Zdržel se: I. Běhounková 
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11. Výsledky Veřejného fóra (audiozáznam 0:55:18; stenozáznam str. 17) 
J. Doláková informovala o výsledcích vzešlých z diskuse s občany a poděkovala za občanům za pomoc a aktivitu 

při pořádání akcí v MČ. Poděkovala také za účast na samotném Veřejném fóru, kterého se prezenčně zúčastnilo 

90 občanů a v ověřovací anketě hlasovalo 182 občanů. Dále paní místostarostka připomněla hlasování 

k participativnímu rozpočtu Kilo pro Dolní a seznámila přítomné s novými 10 prioritami pro Dolní Měcholupy. 

Diskuse (audiozáznam 0:57:48; stenozáznam str. 17): V. Študent, J. Doláková 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí problémy a priority formulované občany na Veřejném fóru konaném 17. května 

2023 a výsledky hlasování o 10P – 10 prioritách Dolních Měcholup pro roky 2023 a 2024. 

Hlasováno: pro 13, proti 0, zdržel se 0. UZ 8/11  schváleno 

Pro: I. Běhounková, M. Blažek, R. Brožková, J. Doláková, L. Dostál, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, R. Kužel, 

L. Motlík, J. Rajnoch, V. Študent, P. Vltavský 
 

12. Různé 
➢ V. Kuba (audiozáznam 1:02:15; stenozáznam str. 18) – informace o areálu Mahrla. 

➢ J. Jindřich (audiozáznam 1:05:02; stenozáznam str. 19) – informace o dění v MČ, co se v poslední době 

podařilo i nepodařilo. 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:08:06; stenozáznam str. 19) – dotaz na kapacitu ZŠ v příštím roce. 

Diskuse: J. Doláková 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:11:56; stenozáznam str. 20) – dotaz na KC, zda záměr využití pro Leonardo stále 

trvá. 

Diskuse: J. Doláková, J. Jindřich 

➢ L. Motlík (audiozáznam 1:16:41; stenozáznam str. 21) – dotaz na novou ZŠ v Malém háji. 

Diskuse: J. Jindřich 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:56 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 8/1-11 

ze dne 26. 6. 2023, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

Zapsala: B. Dubská 
 

Ověřovatelé: 

 

 

 

 

 

.........................................…... 

Renáta Brožková 

 

 

 

 

.........................................…... 

Ing. Vladimír Kuba

.........................................…... 

Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 


